

Sharx are back

Die Sharx gewinnen eine spannende Partie gegen Carousel aus Russland und holen sich den ersten Sieg in den Play Offs. Coach Francesca Fabretto war sehr erfreut über die tolle Teamarbeit und die starke Offense der Haie. Endstand: 4:1.



Im Circle stand Danielle Spaulding, die mit Unterstützung von Catcher Moe Wood ein hervorragendes Spiel warf. Insgesamt stand Dani 27 Batter gegenüber und jede Dritte kassierte ein Strike Out. Nur drei hits wurden abgegeben und die Defense unterstützte die Pitcherin brav. Conny Chwojka erwischte einen schwierigen Ball im Rightfield und hob damit den „Rightfield-Fluch“ der Sharx auf.

In der Offense war Catcher Moe Wood nicht zu stoppen. Sie schlug drei schöne Hits ins Outfield und durch einen schönen Bunt konnten die Runner auf den Bases vorrücken. Weiters gab es schöne Hits von Holly Krzan, Birgit Pischinger und Sarka

Koprivova. Power-Hitter Stacey Townsend erhielt einen „intentional walk“ und durfte ohne zu Schlagen auf die erste Base vorrücken. Durch die starke Offense mussten die Russen ihre Pitcherin Jossy McCallum bereits im dritten Inning nach zwei kassierten Runs wechseln.

Beim Spielstand von 4:0 im siebten Inning gelang den Russinnen noch ein Run. Dani Spaulding pichte das Spiel jedoch souverän zu Ende und die Freude über den Sieg war riesengroß. Das Zusammenspiel der Haie hat sich erneut gesteigert und die Bank-Spielerinnen gaben dem Team wichtige Unterstützung.

Heute um 18.00 Uhr steht Spiel Nr. Zwei des Tages auf dem Programm und die Sharx treffen auf die Eagles Praha.



The Sharx won an intense game against Carousel from Russia and got the first win in the Play Offs. Coach Francesca Fabretto was very happy about the result and the great teamwork.

Danielle Spaulding pitched in the circle for the Sharx and got a lot of support from the catcher Moe Wood. Dani threw an amazing game – facing 27 batters and getting nine strike outs. She had to give up only three hits and the defense supported her well. Conny Chwojka caught a hard flyball in rightfield and also Holly Krzan sprinted out to the foul line to get a fly out.



In the game against Russia catcher Moe Wood was not to be stopped. She hit three great hits to the outfield (a single to right- and centerfield, a double to leftfield). Also she laid down a perfect bunt to advance runners on first and second base. Also Holly Krzan, Birgit Pischinger and Sarka Koprivova got nice hits. Power-Hitter Stacie Townsend got an “intentional walk”. The Russian team was forced to change the pitcher Jossy McCallum in the third inning after two runs by the Sharx were scored.

In the 7th Inning the Sharx lead 4:0. Still Carousel was able to score one run. But Danielle Spaulding finished the game very well and the Sharx were very happy about the win.

In the game against Russia the pressure was on from inning one to seven. Still the Sharx played together great as a team and everybody picked their teammates up. The bench did a great job supporting the players and was cheering throughout the game.

Today the Sharx will play game nr. two in the Play Offs and face the Eagles from Praha (Czech Republic) at 6 pm.

